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רות וסרמן לנדה: אי אפשר להקל ראש בסרטון הזה. גנץ אמר במפורש שאסור להשאיר את זה

לא מטופל.  

זה אותנו.  ולפלג  לקרוע  לשבור,  כדי  זה  את  עשתה  שאיראן  היה  שלי  הראשוני  האינסטינקט 

שלנו.  האויבים  עם  ביד  יד  שהולך  מעשה 

הראיון התקיים בחדשות 12, בתאריך 26.5.2024. 
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